



Närvarande:

Mattias Widenstjerna, Tina Ohlsson, Gunilla Arvidsson, Eva Engeln Persson, Bo Gyllarp, Cecilia Uddman, ,
Chatarine Kolander, Glenn Andersson, Tereze Lindberg

1. Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

4. Godkännande av tidigare mötesprotokoll

Tidigare mötesprotokoll godkändes.

4. Rapporter

4.1 Ekonomi

Gunilla har precis fått tillgång till bokföringen.

Den fasta telefonlina blir digital så tele2 kommer att skicka ut en dosa. Fördelen blir dock att det kommer att kosta 299 kr istället för ca 650 kr.

Fritidsförvaltningen var och pratade med Tina och Robert för klubben är inte bidragsberättigade längre och kommer inte att få bidrag från kommunen eftersom klubben inte skickat in rätt antal personnummer till kommunen. Man kan trots detta ansöka om lokalstöd och då få bidrag för marken som vi hyr. Detta kan sökas fyra gånger om året. Tina håller i kontakterna med fritidsförvaltningen som också har krävt att klubben funktionärer går vissa kurser.

4.2 HUG

Glenn har deltagit på HUGmöte. Vårens kurser diskuterades. Vidare diskuterades att det var avhopp på en del kurser. Det finns några som anmält intresse att bli instruktörer.

HUG kommer att ha drop in kurser under våren

HUG föreslog att kul på klubben läggs under HUG och att de håller i det så att arbetet sprids ut. Diskuteras vilka typer av föreläsningar som skulle kunna vara intressant.



Datum: 2023-03-28 kl: 19:00

Klubben har fått ett mail från distriktet angående att klubben har aktiviteter som inte kräver medlemskap och syftar då på klubbens prova på dagar. Styrelsen är enhällig i att klubben ska göra aktiviteten ändå i försök att få nya medlemmar.

4:3 TK

Catherine rapporterar att klubben har haft tre tävlingar – IGP, högre spår, elit spår. Tyvärr fick klubben rapportera en tävlande för osportsligt beteende.

4.4 Agility/Rally/specialsök

Agility – har skickat ett mail med fyra punkter, se bilagor. Cecilia svarar att styrelsen är positiva men vissa saker styr kommunen över så det kan inte klubben åtgärda.

Diskussion om hopphinder.

Specialsöksgruppen har synpunkter angående att man inte får träna hundar stugan och har skickat en fråga till styrelsen. Diskussion om detta. Specialsök kommer att formulera om frågan så att den är mer specificerad. Specialsök vill ha dispens och träna fram till en stor tävling i juni. Beslutas att HUG ska få vara med att bestämma.

4:6 Markan/Kansliet/Fastigheten

Helen Rönnblom tar över markan tillsammans med Tina.

Glenn rapporterar att Jens, elektrikern, har varit och kollat på lamporna på apellplan och ska återkomma med pris.

4.7 Distriktet

Glenn var på distriktets möte. Inget särskilt att rapportera.

4:8 Info/PR och Hemsida

Mattias har varit på Evidensia och skrivit på sponsoravtalet.

5. Beslutsfrågor

Inget att anföra.

6. Skrivelser

Inget att anföra.



7. Övriga frågor

7.1 JS Sverige

JS Sverige gör reklambroschyrer och de har uppvaktat klubben och vill göra en broschyr för klubben. Det finansieras via annonser som JS Sverige tar fram. Man får då 500 tryckta broschyrer och en digital. Efter diskussion beslutas att inte gå vidare.

8. Nästa möte

Nästa styrelsemöte är på följande datum tisdag den 2 maj, 31 maj. Samtliga kl 19:00. Noterades det att det är medlemsmöte den 7 juni kl 19:30.

9. Mötet avslutas

Ordförande förklarar mötet avslutat.

.....
Mattias Widenstjerna, Ordförande

.....
Cecilia Uddman, Sekreterare